



中國香港跳繩總會

HONG KONG ROPE SKIPPING ASSOCIATION, CHINA | SINCE 1997

Declaration

HKRSA (Hong Kong Rope Skipping Association, China), with the efforts of the past 22 years since 1997, has begun to develop the sports of rope skipping by a group of rope skipping lovers. This sport is loved and respected by many young people, students, athletes, teachers and coaches. Today, the sport of rope skipping has been recognized by the sports communities around the world and in Asia, and it is expected that countries could join hands to bring this sport to the international sports arena (Olympic Games). Throughout the development process, the international has integrated into the IJRU (International Jump Rope Union), the world's only rope jumping organization, in 2018 to lead countries towards common goals and bring positive impacts to this sport.

Fortunately, with the voting and support from IJRU members, HKRSA has been recognized as a Provisional Member of IJRU on December 18, 2019. HKRSA is authorized to take the lead in the development of local rope jumping and organizing an open competition for selecting outstanding Hong Kong athletes taking part in the first IJRU 2020 Championships in July. Since the announcement made by IJRU, HKRSA has been actively communicating with many representatives for the preparation and arrangement of the competitions and selection contest. We aim to make the best arrangements under the new rules of the first IJRU World Championships, such as inviting national IJRU judges from overseas to serve as the Judging Team of the competition.

Although some of the recent criticisms, the coaches, athletes, parents, our staff, co-partners are still united in mind and dedicated to preparing for the selection contest for athletes. We hope that everyone can advocate true values and sportsmanship through the sports of rope skipping. May HKRSA take this opportunity to extend our heartfelt thanks to our friends, partners and media friends who have supported and loved this sport. Your support strives this sport to move forward and allow the international to witness the contributions of Hong Kong's various sectors. Athletes, Keep it up! Extend Your Full Potentials in the Selection Contest!

Hereby Certified



Hong Kong Rope Skipping Association, China

22 January 2020

Address: Flat K, 10/F, Haribest Industrial Building, 45-47 Au Pui Wan Street, Fo Tan

地址: 新界沙田火炭坳背灣街 45-47 號喜利佳工業大廈 10 樓 K 室

Tel: (852) 9464 9757

Email: hkrsa.comp@gmail.com

Website: www.hkrsa.com



中國香港跳繩總會

HONG KONG ROPE SKIPPING ASSOCIATION, CHINA | SINCE 1997

聲明

中國香港跳繩總會憑著過去二十二年的努力，由一群熱愛跳繩運動的愛好者，於 1997 年開始在香港致力發展這項深受年輕人、學生、運動員、老師及教練喜愛、推崇的運動。時至今日，跳繩運動已被世界各地及亞洲地區運動界所肯定，期望各國能攜手將這項運動帶到國際運動舞台(奧林匹克運動會)。在整個發展過程，國際方面已於 2018 年整合了一個世界唯一的跳繩組織 IJRU (國際跳繩聯合會)，帶領各國邁向共同目標，為跳繩運動帶來正面發展及突破性。

有幸，繩總在 IJRU 成員的投票及支持下，於 2019 年 12 月 18 日成功取得 IJRU 認可成為暫准會員，負責帶領本地跳繩運動發展、籌備選拔賽及選出成績優秀的跳繩運動員於 7 月參加第一屆 IJRU 跳繩錦標賽。在短短一個月繩總已積極與多方代表溝通，為選拔賽作準備及安排，嘗試在第一屆 IJRU 跳繩錦標賽的新規則下，作最好的安排，例如：邀請多個國家裁判擔任是次選拔賽裁判團。

縱使近日受到一些評擊，跳繩教練、運動員、家長、繩總職員、合作伙伴仍然同心同德、專心致志為是次選拔賽作好準備，希望透過跳繩運動彰顯正確的價值觀、體育精神。再次衷心感謝一眾支持及熱愛跳繩運動的好友、合作伙伴及傳媒朋友，讓跳繩運動發展得以向前走，並讓國際見證香港多個界別對跳繩運動的支持及貢獻。運動員加油，選拔賽盡顯身手！

特此聲明



中國香港跳繩總會

2020 年 1 月 22 日

Address: Flat K, 10/F, Haribest Industrial Building, 45-47 Au Pui Wan Street, Fo Tan

地址: 新界沙田火炭坳背灣街 45-47 號喜利佳工業大廈 10 樓 K 室

Tel: (852) 9464 9757

Email: hkrsa.comp@gmail.com

Website: www.hkrsa.com